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Op 3 mei 2023 was er in het Stadhuis in de Burgerzaal een informatieavond over de voorgenomen 
herinrichting van de Schrijnwerker. Tijdens deze avond is het ontwerp gepresenteerd en hebben 
geïnteresseerden vragen kunnen stellen aan de aanwezige ambtenaren. Ook zijn er vragen en 
opmerkingen per e-mail ontvangen. 
 
In deze memo wordt een terugkoppeling gegeven op de gestelde vragen: 
 

Algemeen 
 

1. Wat is de toegestane hoogte voor een tuinhuisje? 
Vanuit het project kan hier niets over worden gecommuniceerd. U kunt via het 
omgevingsloket een vergunning check uitvoeren. Omgevingsloket: 
https://www.omgevingsloket.nl/Particulier/particulier/home/checken?init=true&clear-
case=true 
 

2. Kunnen banken worden geplaatst bij alle speeltuinen zodat de ouders kunnen zitten? 
De gemeente plaatst bij elke speeltuin een standaard type bank. Als er klachten zijn over 
overlast in de directe omgeving, wordt er eerst gekeken of de overlast kan worden 
weggenomen. Wanneer dit niet mogelijk is, zullen de banken worden weggehaald. 
 

3. Komen er laadpalen? 
Vanuit het project worden geen laadpalen geplaatst. Bewoners kunnen via de gemeentelijke 
website laadpalen aanvragen. Op deze site kunt u zien welke aanvragen in uw omgeving in 
behandeling zijn. 
https://www.nissewaard.nl/duurzaamheid/duurzaamheid_to/oplaadpunt-elektrisch-
rijden.htm 
 

4. Is het mogelijk om aan het einde van de Schrijnwerker een draaimogelijkheid te creëren? 
Dat is mogelijk en wordt opgenomen in het inrichtingsplan. Om te voorkomen dat auto's 
daar worden geparkeerd, zal er een kruis op het draaivlak worden aangebracht.  
 

5. Ter hoogte van de Hoefsmid is een groenstrook ingetekend. Deze wordt nu gebruikt als 
opstelplaats voor de kliko’s. Kan deze weer terug komen? 
Het groenvak komt te vervallen. De huidige situatie blijft hetzelfde.  
 

https://www.omgevingsloket.nl/Particulier/particulier/home/checken?init=true&clear-case=true
https://www.omgevingsloket.nl/Particulier/particulier/home/checken?init=true&clear-case=true
https://www.nissewaard.nl/duurzaamheid/duurzaamheid_to/oplaadpunt-elektrisch-rijden.htm
https://www.nissewaard.nl/duurzaamheid/duurzaamheid_to/oplaadpunt-elektrisch-rijden.htm
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6. Is het mogelijk om tijdelijk de zone van de parkeervergunning te vergroten? Dan kunnen de 
bewoners meer aan de randen van de wijk parkeren. 
Het voorstel is besproken met parkeerbeheer, maar vanwege de complexiteit is het niet 
mogelijk om de zone van de parkeervergunning tijdelijk te vergroten. Tijdens de uitvoering 
zullen er tijdelijke parkeervakken aan de Schrijnwerker komen. Zie tekening CONCEPT_DO-
2022-028_E_801.pdf. 

 
7. Is het mogelijk om in de Hoefsmid een bord te plaatsen: Parkeren in de vakken. 

De huidige bebording moet voldoende zijn om parkeren buiten de vakken te voorkomen.  
 

8. Hoe wordt er straks omgegaan met de fasering van de Barbier?  
Gedurende de werkdag, van 7:00 tot 17:00, is de Barbier afgesloten. Na 17:00 is de Barbier 
weer bereikbaar. De bewoners moeten indien nodig hun auto tijdig op een andere locatie 
parkeren. 
 

9. Is het mogelijk om de verkeersborden ter hoogte van de Barbier/Ruwaard van Puttenweg zo 
te plaatsen dat deze zichtbaar zijn? Lijkt nu of ze te hoog staan. 
Dit wordt door de gemeente gecontroleerd. Indien nodig wordt dit aangepast. 
 
Bestrating 
 

10. Hoeveel centimeter wordt het looppad bij de Klompenmaker en het brandpad opgehoogd? 
Het looppad zal worden opgehoogd tussen de 6 cm en 25 cm. De definitieve ophoging zal 
tijdens het werk worden bepaald. Als u plannen heeft om uw tuin op te knappen, adviseer ik 
u om hiermee te wachten totdat de ophoging is afgerond. Het brandpad wordt niet 
opgehoogd omdat het niet in eigendom van de gemeente is.  
 

11. Bij de Wagenmaker géén betonnen bankjes terugplaatsen in het kader van de drie 
plantenbakken = het vrijhouden van de kolken en het synchroniseren van de straat. Graag 
als de tekening definitief is, opsturen naar ons. 
Voor de Wagenmaker/Mulder/Bierbrouwer worden nieuwe ontwerpen met doorsteken 
gemaakt. Deze nieuwe ontwerpen worden met de bewoners gedeeld. 
 

12. Bij de Wagenmaker 1-3 ervaren we veel overlast van scooters die op volle snelheid op de 
stoep rijden. Is het mogelijk om ter hoogte van nummer 13 een hek te plaatsen om 
doorgaande fietsers en scooters te voorkomen? 
Dit is helaas niet mogelijk.  
 

13. Wij willen graag op de Bierbrouwer 2 doorsteek houden naar de overkant. 
Voor de Wagenmaker/Mulder/Bierbrouwer worden nieuwe ontwerpen met doorsteken 
gemaakt. Deze nieuwe ontwerpen worden met de bewoners gedeeld. 
 

14. Hoefsmid 1 is een bedrijf aan huis. Is het mogelijk om deze bereikbaar te houden? 
Gedurende de werkzaamheden is het bedrijf aan huis tijdelijk niet bereikbaar. Uiteraard is 
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het mogelijk om werkafspraken met de aannemer en onze directievoerder te maken. Om de 
werkafspraken makkelijker te maken worden in het bestek rijplaten opgenomen. 
 
Groen 
 

15. Kunnen jullie aan de Bierbrouwer een plantenbak bij het voetbalveld plaatsen om overlast 
van jongeren te verminderen? 
De gemeente plaatst geen plantenbak bij het voetbalveld. Het voetbalveld wordt hersteld. 
De plantenbak bij de speeltuin aan de Bierbrouwer/Mulder wordt wel teruggeplaatst. 
 

16. Kan er onderhoud plaatsvinden bij de parkeerplaatsen Barbier 13/Wagenmaker 13? Er is 
veel onkruid op de parkeerplaatsen. 
De melding over het onderhoud is bij de betreffende afdeling neergelegd met de vraag voor 
extra aandacht. 
 

17. Op de Wagenmaker 13 staat net buiten de tuin een biels in de grond. Niemand onderhoudt 
deze biels, wat is de reden dat het er staat? 
De biels is om te voorkomen dat het tuinhek omver wordt gereden. De biels wordt in de 
nieuwe situatie vervangen door een kunststof diamantpaal. 
 

18. Het onderhoud van de beplanting moet goed in de gaten gehouden worden aangezien het al 
jaren verwaarloosd is. We willen graag beplanting zonder doornen en stekels voor de 
veiligheid van onze huisdieren en kinderen. 
De melding over het onderhoud is bij de betreffende afdeling neergelegd met de vraag voor 
extra aandacht. 
 

19. Alle beplanting graag heel laag houden in verband met overzicht en veiligheid. 
Met het nieuwe ontwerp is zoveel mogelijk rekening gehouden met de soort, biodiversiteit en 
sociale veiligheid. 
 

20. Is het mogelijk om de Kleermaker te voorzien van groen? 
Samen met de keten groen is gekeken naar de mogelijkheden om de Kleermaker te 
vergroenen. Helaas is dit niet mogelijk omdat de afstand tussen de woningen te klein is. Het 
planten van een klimop tegen gebouwen van derden is niet wenselijk. 
 
Verlichting 
 

21. Is het mogelijk om ter hoogte van de groenstrook aan de Schrijnwerker een extra lichtmast 
te plaatsen?   
Uit het verlichtingsplan van de gemeente blijkt dat er een extra lichtmast moet worden 
geplaatst.  

 


